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ÁPRILISI SPORTBESZÉLGETÉS 

Ugye» Kedves Olvasó, Te is szereted a szépet? Mondjuk a szépen ki-
dolgozott testet, a pirospozsgás, egészségtől kicsattanó arcot. 

Hogy Te sápadt vagy, és erőtlen! Ezen egykönnyen segithetsz! 
No, nem azt mondom, hogy légy élsportoló, csupán mozogj többet! Az e-
gészségre is kell időt szakitanod!. 

Hogy nincs rá lehetőséged? Igen..., hát a lehetőségek korlátozottak 
Ugy gondoltuk, hogy éppen ezért vagy azért mégiscsak érdemes megkér 

dezni erről a nem kis problémáról az illetékes "szervet". 
BOBVOS PÁL, karunk sportfelelőse - az illetékes "szerv" - készsége-

sen vállalkozott arra, hogy kielégitse mindent tudni akarásunkat. 
- Talán a leglényegesebbel kezdjük beszélgetésünket. A lehetősé-

gekről ... 
- Ezzel kapcsolatban örömmel mondhatom, hogy a sportlétesítmények 

használatára vonatkozóan ujabb rendelkezés lép érvénybe! Az Ady téri 
sportpályát a hallgatók előzetes bejelentés nélkül is igénybe vehetik 
naponta délután fél háromtól hat óráig, s az eddigi gyakorlattól el-
térően a diákigazolvány is elegendő lesz a labdák kikéréséhez. A Test-
nevelési Tanszék rendelkezését hamarosan kifüggesztik a hirdetőtáblák-
ra is. 

- Milyen programok valósultak meg eddig ebben az esztendőben? 
- A kari programnak megfelelően több mérkőzést vivtunk különböző 

sportágakban a TTK és BTK csapataival. A március 15-i ünnetp versengés 
során kispályás fociban női csapatunk az első helyet szerezte meg, mig 
a férfiak másodikok lettek. A kari asztalitenisz-bajnokság győztese 
PINTÉR GYÖRGY 11« évf. illetve TATÁR ÁGNES III. évf. lett, akik részt 
vettek az április elején Pécsett megrendezett egyetemek közötti verse-
nyen is. Az első és negyedik évfolyam focistái között rendszeresen bu-
li-meccsekre is sor került, a találkozókat követő sör-partykkal együtt 
Végül meg kell emliteni, hogy az elsőévesek oda-visszavágó alapon két-
szer találkoztak kispályás labdarúgásban a budapesti közgazdászok ha-
sonló korú csapatával, amelyet mindkét esetben /összesitve: 7:3 arány-
ban/ legyőztek. Persze voltak olyan események is - mint a kari,sakk-
bajnokság -, amelyek a nagyfokú érdektelenség miatt elmaradtak. 

- Hagyománynak számit a JATE-n belül a "Jó tanuló, jó sportoló" • 
elmért küzdők legjobbjainak évenkénti dijazása. Mi a helyzet az idén? 

/ 

- Először is magáról a mozgalomról néhány szót. Követelménye a né-
gyes vagy annál jobb tanulmámyi átlag, lehetőleg UV. nélkül, a minő-
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sitett sporttevékenység és a jó KISZ-munka. Nemcsak a mozgalom minő-
sül hagyománynak, hanem a joghallgatók jó szereplése is. A nemrég ös 
szesitett eredmények alapján az első három helyet karunk hallgatói 
szerezték meg, név szerint: 

* * * 

1,/ KLISZEK ANTAL III, évf, tízpróbázó 
2,/ KERTÉSZ JÓZSEF IV, évf, kosaras 
3,/ RÉVÉSZ ERZSÉBET III. évf. kosaras 

- Gratulálunk a helyezetteknek! De várható-e olyan hasonló jelle-
gű mozgalom beindítása, amelyben nemcsak minősített sportolók, ha-
nem bárki részt vehet? 

- Igen. A KISZ KB Honvédelmi és Sportosztályának uj kezdeményezé-
se az "Edzett Ifjúságért" jelvényszerző akció, amelyet a kiirás sze-
rint ez év április 4-től a következő esztendő április 4-ig rendeznek 
Az akció lehetőséget biztosit arra, hogy minden KISZ-tag egyéni fel-
adatot vállalhasson a sporttevékenység területén. 

- Mik a követelmények? 
- öt kötelező versenyszámban - melyek kevésbé eszközigényesek -

való részvétel, és egy meghatározott szint elérése. Ezek a verseny-
/ 

számok a futás, távolugrás-magasugrás, súlylökés-kézigránátdobás, tu 
ra és lövészet. 

- Az eddigiekben sokféle kezdeményezésről, sportprogramról hallót 
tunk. Nem lenne-e szükség egy átfogó szervezet munkájára? 

- Az idén alakult meg a JATE Sportbizottsága, az oktatási rektor-
helyettes vezetésével. Ennek a bizottságnak a feladata a hallgatók 1 
gényeinek biztositása, a szükséges pénzeszközök felhasználása és a 
sportprogramok kidolgozása. A bizottságban karunkat MERÉNYI KÁLMÁN 
adjunktus és a mindenkori kari sportfelelős képviseli. 
-Végül hallhatnánk valamit a kar sportéletével kapcsolatos to-

vábbi tervekről? 
- A következő tanév sportprogramja áprilisban kerül elfogadásra, 

és azt követően időben népszerűsítve lesz. 
- Köszönjük a tájékoztatót! 

Szalay Zoltán 


